
PROTOKÓŁ NR  60/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 28 grudnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30     zakończenie o godz. 16:20

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz

4. Ewa Pędziwiatr

5. Krystyna Konieczna

6. Paweł Ciszewski

7. Krzysztof Gorczyca 

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch, Sławomir Jakóbowski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków:

1. Zbigniew Lenarczyk

2. Krzysztof Łubiński

3. Agata Młodawska

4. Agnieszka Kryszkowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Analiza i dyskusja nad budżetem na 2018 r

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kowary.

4. Sprawy różne – pismo mieszkańców z ul. Wiejskiej 40.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenie K.B.P.iF.  Otworzył  i  przywitał  zebranych Przewodniczący P.  A.  Wrona.  Przedstawiony

porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad  2.  Przewodniczący  odczytał  opinię  RIO  odnośnie  prognozy  budżetowej  za  2018  rok.  Opinia  była

pozytywna. Następnie Radni pytali Panią Skarbnik o wątpliwości w projekcie budżetu. Radna P. Ujma pytała

o  ośrodki  na  termoizolację  sali  gimnastycznej  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  1.  Dokumentacja  na  to

przedsięwzięcie  ma  być  zrobiona  w  miesiącu  lutym  2018  r.  Środki  ma  U.M.  pozyskać  z  Ministerstwa

Środowiska. Zabezpieczone są środki w kwocie 35 tys. zł na węzeł sanitarny (WC) i na okna w piwnicy 35 tys.

zł. Jeżeli chodzi o remont pomieszczeń kuchennych to z czasem, kiedy będzie ustawa o dożywianiu dzieci w

szkołach, na kuchnie będą środki w wysokości 0,4% subwencji oświatowej.

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały w/s budżetu na 2018 rok. 

Za pozytywną opinią było 4 Radnych, 1 przeciw, 2 się wstrzymało.

Ad  3. Projekt  uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Kowary  został  przez  RIO



zaopiniowany pozytywnie. Członkowie K.B.P. i F. Zaopiniowali go również pozytywnie (4 za, 1 przeciw, 2

wstrzym.)

Ad 4. W sprawach różnych Przewodniczący wrócił do środków na drogę przy ul. Wiejską, na którą projekt

zrobiony jest w 2010 r. Wiceburmistrz Pani Kryszkowska zapewniła, że w pierwszej kolejności będzie robione

oświetlenie  zgodnie  z  harmonogramem,  jaki  jest  przewidziany  w  całym  mieście  (zmiana  oświetlenia  na

ledowe,  oszczędne).  Następnie  należy  zrobić  odwodnienie  przy  drodze.  Po  remoncie  mostu  przy  ul.

Waryńskiego,  środki  które  zostaną,  będą  natychmiast  skierowane  na  budowę  drogi  (łącznika)  przy  ul.

Wiejskiej).

Ad 5. Na tym posiedzenie komisji Przewodniczący zakończył.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu na

2018 rok. (4 za, 1 przeciw, 2 wstrzym.)

2.   Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w/s  wieloletniej

prognozy finansowej Miasta Kowary (4 za, 1 przeciw, 2 wstrzym.).

 

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


